



**INSTITUT DIPLOMASI DAN HUBUNGAN
LUAR NEGERI (IDFR)**



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada Syarikat-Syarikat yang berdaftar dengan syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan dan bertaraf Bumiputera. Syarikat juga perlu memiliki Kod Bidang : 221506 iaitu Perkhidmatan Penyewaan dan Pengurusan Bangunan / Pejabat / Stor / Ruang Niaga / Rumah Kediaman serta Perakuan Pendaftaran Taman Asuhan Kanak-kanak (JKM) dan masih sah tempohnya serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi perkhidmatan berikut:-

PERKHIDMATAN MENYEWAKAN DAN MENGURUSKAN TAMAN ASUHAN KANAK-KANAK (TASKA) DI INSTITUT DIPLOMASI DAN HUBUNGAN LUAR NEGERI, KUALA LUMPUR UNTUK TEMPOH TIGA (3) TAHUN

2. Pembekal/ Kontraktor yang berminat menyertai sebut harga ini adalah **DIWAJIBKAN** menghadiri **TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK** yang akan diadakan seperti berikut:

KOD SEBUT HARGA	TARIKH IKLAN	TARIKH, SESI PENDAFTARAN, MASA DAN TEMPAT TAKLIMAT SEBUT HARGA (WAJIB HADIR)			
		TARIKH	PENDAFTARAN	MASA TAKLIMAT	TEMPAT
IDFR(S).400-5/6/99	25/11/2022 (Jumaat)	30/11/2022 (Rabu)	10.00 pagi	10.30 pagi	AUDITORIUM BLOK C

3. Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada wakil-wakil yang sah sahaja selepas sesi taklimat. Wakil-wakil pembekal/kontraktor hendaklah membawa **SIJIL ASAL** dan **SALINAN** sijil pendaftaran syarikat dengan Kementerian Kewangan dan bertaraf Bumiputera dan Perakuan Pendaftaran Taman Asuhan Kanak-kanak. Dokumen yang telah lengkap diisi dan ditandatangani hendaklah dikembalikan/dimasukkan dalam peti sebutharga dan dihantar ke alamat seperti berikut:

**PENGARAH
BAHAGIAN PENTADBIRAN DAN KEWANGAN
INSTITUT DIPLOMASI DAN HUBUNGAN LUAR NEGERI
JALAN WISMA PUTRA
50460 KUALA LUMPUR
(U.P.: SEKSYEN PENTADBIRAN, ARAS 9,BLOK C)**

PERINGATAN: TARIKH TUTUP TIDAK LEWAT DARI JAM 12.00 TENGAH HARI PADA TARIKH 08 DISEMBER 2022 (KHAMIS). Sebutharga yang lewat dari tarikh dan masa yang ditetapkan **TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN**. Institut Diplomas dan Hubungan Luar Negeri (IDFR) tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran. Sebarang pertanyaan berhubung perkara di atas bolehlah menghubungi Unit Pentadbiran, Institut Diplomas dan Hubungan Luar Negeri (IDFR) di talian 03-21491136 (Encik Mohd Syaifulludin Mahamad Ayub).

Dokumen Tawaran Sebutharga akan diberi secara percuma.

(DATO' DR SHAZELINA ZAINUL ABIDIN)

Ketua Pengarah
Institut Diplomas Dan Hubungan Luar Negeri
Kementerian Luar Negeri

Bertarikh: 24 November 2022